

HOME DELIVERY SERVICE APPLICATION FORM

طلب اشتراك خدمة التوصيل المنزلي

CUSTOMER INFORMATION

بيانات العميل

NAME _____ الإسم
 PHONE NUMBER الهاتف
 MOBILE PHONE NUMBER الجوال
 QATAR ID NUMBER رقم البطاقة الشخصية
 EMAIL ADDRESS _____ البريد الإلكتروني
 PREFERRED LANGUAGE ARABIC العربية ENGLISH الإنجليزية اللغة المفضلة
 PO BOX NUMBER (CURRENT) رقم صندوق البريد الشخصي (الحالي)
 ADDRESS (INWANI ADDRESS) _____ العنوان (عنواني)
 BUILDING NUMBER رقم المبنى
 ZONE NUMBER STREET NUMBER رقم الشارع رقم المنطقة
 CITY _____ المدينة

Pricing

السعر

The Home Delivery service option will be added to your yearly PO Box subscription of QAR500:

سيتم إضافة خيار خدمة التوصيل المنزلي إلى خدمة الاشتراك السنوي لصندوق البريد الشخصي والبالغ 500 ريال قطري سنوياً

Please select the package that suits your needs

يرجى اختيار نوع الاشتراك المناسب لاحتياجاتك

السعر السنوي Yearly Price		عدد مرات توفير خدمة التوصيل المنزلي في الأسبوع Weekly number of Home Deliveries	
QAR500	500 ريال قطري	<input type="checkbox"/>	مرة واحدة One time
QAR1,500	1,500 ريال قطري	<input type="checkbox"/>	ثلاث مرات Three times
QAR3,000	3,000 ريال قطري	<input type="checkbox"/>	ستة مرات Six times

DATE OF SERVICE ACTIVATION _____ تاريخ تفعيل الخدمة

I CONFIRM THAT THE INFORMATION GIVEN ON THIS APPLICATION IS CORRECT AND I AGREE TO COMPLY WITH QATAR POST TERMS AND CONDITIONS.

أقر بأن المعلومات الواردة في هذا الطلب صحيحة وأوافق على التقيد بشروط وأحكام خدمة بريد قطر.

APPLICANT NAME _____ بيانات العميل

APPLICANT SIGNATURE _____ توقيع العميل

DATE _____ التاريخ

PLEASE SUBMIT THIS FORM ALONG WITH:

- A PHOTOCOPY OF THE SUBSCRIBER'S QATAR ID CARD

يرجى التكرم بتقديم هذا الطلب مع المتطلبات التالية:
 • صورة عن الهوية القطرية

FOR QATAR POST USE ONLY

للإستخدام الداخلي

PO BOX NUMBER رقم الصندوق

رقم الصندوق

PO BOX LOCATION _____ موقع صندوق البريد

موقع صندوق البريد

HOME DELIVERY SERVICE TERMS AND CONDITIONS

شروط وأحكام خدمة التوصيل المنزلي

1. Home Delivery Services

Qatar Post provides Home Delivery Services on an annual basis starting 1st January, and the rental period begins from the date of the lease agreement. The Subscriber may want to subscribe for the service during a year, and in which case a pro-rata charge is applied for each month until 31st December. The subscriber may apply for Home Delivery Service if he/she has an actual PO Box, service activation is linked to the payment of the annual fee for new subscribers or the renewal of subscription for existing PO Box subscribers.

2. Payment Conditions

Annual fees for service renewal shall be paid between 1st December and end of January of each year, Qatar Post has the right to suspend the service if the subscription is not renewed by 1st February.

3. Unknown Mail

In the event that the subscriber receives by mistake mail items not addressed to the subscriber, the same shall be returned with the Postman.

4. Service Delivery

Home Delivery Services shall be available to place of residence according to the required service.

5. Cancellation of Home Delivery service

In case the subscriber wishes to terminate the service prematurely, he should fill up a service cancellation form, and pay a service cancellation charges of QAR100. This charge shall be deducted from the credit balance owing to the subscribers account with Qatar Post. In case that credit balance falls short of the applicable charge amount, the subscriber must pay up any such short fall to his/her account with Qatar Post.

7. These terms & conditions are written in Arabic and translated to English. In case of inconsistencies, the Arabic text shall prevail at all times.

1. خدمة التوصيل المنزلي

يوفر بريد قطر خدمة التوصيل المنزلي لمدة عام من 1 يناير ، تبدأ من تاريخ بداية التعاقد. يمكن للعميل التعاقد على الخدمة خلال العام، وفي هذه الحالة سيتم تطبيق سعر شهري حسب المدة الباقية من العام وحتى نهاية ديسمبر من كل عام. يمكن للعميل أن يحصل على خدمة التوصيل المنزلي إذا كان لديه صندوق فعلي إن تفعيل الخدمة مرتبط بعملية دفع الرسوم السنوية بالنسبة للعملاء الجدد أو تجديد الإشتراك السنوي لصندوق البريد.

2. تجديد الإشتراك

يجب دفع الرسوم السنوية لتجديد الخدمة خلال الفترة من 1 ديسمبر حتى يناير من كل عام ويحق لبريد قطر إيقاف الخدمة في حالة عدم تجديد الإشتراك ابتداءً من 1 فبراير

3. الرسائل التي تم إيداعها بالخطأ

في حالة إستلام رسائل ليست لها صلة بالمتعامل يتم إعادتها مع مندوب البريد.

4. توصيل الخدمة

تتوفر خدمة التوصيل لمحل الإقامة حسب الخدمة المطلوبة.

5. الغاء وسحب خدمة التوصيل للمنازل

إذا رغب العميل في الغاء هذه الخدمة قبل انتهاء أجلها، فعليه تعبئة الاستمارة الخاصة بذلك الطلب و سداد رسوم ذلك الالغاء ، وهي عبارة عن مبلغ 100 (مائة ريال قطري) يخصم من رصيد حسابه لدي بريد قطر. و في حالة عدم كفاية رصيده المذكور للوفاء بمبلغ تلك الرسوم فعلي العميل سداد أية مبالغ تكفي لاستكمال الرسوم

7. تم صياغة هذه الأحكام والشروط باللغة العربية وتمت ترجمتها إلى اللغة الإنجليزية. في حال التعارض بين النصين، يسري النص العربي في كل الأحوال والمراحل